
乌镇 【水乡】乌镇 【水乡】
WuZhen (Water Village)WuZhen (Water Village)

苏州沧浪亭苏州沧浪亭
Suzhou Canglang PavilionSuzhou Canglang Pavilion
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联络方式 : 价格  : 出发日期  :

* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 * 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    * 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市 .

第一天 吉隆坡 / 上海 机上用餐

第二天 上海 / 杭州 （2.5小时） 早 / 午 / 晚

早餐后前往“人间天堂”的杭州西湖（含游船）环湖游览整个西湖。接着游
览最著名的花港观鱼、柳浪闻莺、金牛池闻名。参观梅家坞茶园是西湖龙井
茶一级保护区和主产地之一，也是杭州城郊最富茶乡特色的农家自然村
落和茶文化休闲观光旅游区。 (观赏万亩茶园及品尝国茶龙井)
酒店：杭州百利沙大酒店或同级4*

第三天 杭州 / 无锡（3小时） 早 / 午 / 晚

早餐后前往无锡，观赏中国四大湖之一的太湖风景-太湖风景名胜区位于长江三
角洲中部，是以太湖、沿湖山丘、岛屿的山水景观为特色，具有悠久文化历史的
天然湖泊风景区，游览 (蠡湖公园+百米高喷)，薛家花园又称薛福成故居、钦
使第，是清末思想家、外交家。。游览拈花湾小镇 (夜晚也欣赏花开五叶灯光秀) 
(如遇恶劣天气，此项目会取消）是一个“心灵度假”的休闲旅游区。接着游览
紫砂博物馆是中国陶艺美术用于砂壶，制作出典雅精美的沏茶名壶。
酒店：无锡协信维嘉大酒店或同级5*

第四天 无锡 / 苏州（1 小时） 早 / 午 / 晚

早餐后前往‘鱼米之乡’的苏州，游览苏州四大名园之一沧浪亭最古老的一所园
林，始建于北宋庆历年间（公元1041～1048年），南宋初年（公元12世纪初）
曾为名将韩世忠的住宅。金鸡湖是中国最大的内城湖泊，一幅现代水天堂的美丽
蓝图已蔚然成型。苏州鸟巢是苏州市规模最大的综合性文化场馆，建筑漂亮且宏
伟。
酒店：苏州如家精选大酒店或同级4*

第五天 苏州（1.5小时)  乌镇 (1 .5小时)  海宁

早餐后前往江南保留最完善的乌镇水乡古镇，素有“鱼米之乡，丝绸之府”之称
。，游览东栅景区【包含百床馆，蓝花布染坊，三白酒古作坊】
酒店：海宁国际假日大酒店或同级4*

第六天 海宁 / 上海 (2小时) 早 / 午 / 晚

早餐后，游览海宁盐官古镇是一座千年古城，青砖石板，粉墙黛瓦，保存着极
好的历史风貌。海神庙正殿建筑最为雄壮，仿故宫太和殿形式构造的，为重檐
歇山顶式宫殿建筑。，金庸书院建筑布局参照清朝最负盛名的经学家阮元在
盐官创办的安澜书院建造。 游览中国最大的皮具交易地之一海宁皮革城。随
后游览上海城隍庙商业老街自由购物，可品尝老上海各式各样的点心。
酒店：上海维也纳大酒店或同级5*

第七天 上海 早 / 午 / 晚

早餐后，电影【八佰】拍摄地-四行仓库在中國抵抗日本侵略的戰事中，是一處
十分重要的地方门。随后前往国际大都市-上海，自由购物于上海最 有名的南京
路步行街，接着游览上海新天地+石库门。
酒店：上海维也纳大酒店或同级5*

第八天 上海 / 吉隆坡 早 / 机上用餐

集合于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往上海。抵达后，接待前往酒店入住
休息。
酒店：上海维也纳大酒店或同级5*

早 / 午 / 晚

上海 / 杭州 / 无锡 / 苏州 / 乌镇 / 海宁

行程特点

• 杭州西湖
• 无锡拈花湾小镇
• 苏州沧浪亭 【江南园林】
• 乌镇 【水乡】

• 中式合菜
• 乌镇风味
• 太湖三白
• 东坡肉风味
• 上海白切鸡
• 上海小笼包

特点美食

前往杭州萧山国际机场返回温馨家园！

保证自费：RM 350 / pax (MYR)
苏州网红打卡地-平江路古街 ，杭州钱江新城灯光秀，乌镇摇橹

船，无锡南长街，上海浦江游船（欣赏世界级夜景-夜上海）

购物：丝绸，珍珠，翡翠

当地酒店
4+5

无锡拈花湾小镇无锡拈花湾小镇
Wuxi Nianhuawan TownWuxi Nianhuawan Town

Suzhou Bird's NestSuzhou Bird's Nest
苏州鸟巢苏州鸟巢

TOUR CODE: 8DPVG-FM

系列五



Meal Highlights :

• Chinese Cuisine
• Wuzhen Cuisine
• Taihu Sanbai
• Dongpo Pork Cuisine
• Shanghai Steam Chicken
• Shanghai Xiao Long Bao

TOUR CODE: 8DPVG-FM

Shanghai / HangZhou / Wuxi / Suzhou / WuZhen / Haining
BEST OF SHANGHAI / JIANGNAN8
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• HangZhou West Lake
• Wuxi Nianhuawan Town
• Suzhou Canglang Pavilion
    (Jiangnan Garden)
• WuZhen (Water Village)

* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .
* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.   * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

Contact : Price : Departure Date :

KUALA LUMPUR / SHANGHAI MOBDay 1

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to 
Hangzhuo. Drum Tower + Royal Street in the Southern Song Dynasty is the 
architectural style of the Ming and Qing Dynasties with double eaves and 
Xieshan style.
Hotel : Shanghai Vienna Hotel or similar 5*

SHANGHAI / HANGZHOU (2.5HRS) B / L / DDay 2

After breakfast, visit to the "paradise on earth" Hangzhou West Lake 
(Included boat ride) to the West Lake around the lake. The most famous
Watching fish in Huagang, willow waves hearing the warbler, Taurus pool 
famous. Visit the Meijiawu Tea Garden, which is one of the first-class 
protected areas and main producing areas of West Lake Longjing tea. 【Visit
Tea Garden and taste the national tea Longjing】.
Hotel : Bailisha Hotel or similar 4*

SUZHOU (1.5HRS)  WUZHEN (1.5HRS)  HAINING  Day 5

After breakfast, proceed to the ancient town of Wuzhen, the most 
well-preserved Water Village in the south of the Yangtze River. It is known as 
the "land of fish and rice, and the home of silk". Visit Dongzha Scenic Area 
(Include Hundred Beds Pavilion, Blue Flower Cloth Dyeing Workshop,
Sanbaijiu Ancient Workshop).
Hotel : Haining Holiday International Hotel or similar 4*

SHANGHAI B / L / DDay 7

HANGZHOU  / WUXI  (3 HRS) B / L / DDay 3

After breakfast, proceed to Wuxi, largest lakes in China of Taihu Lake 
Scenery Area is located in the middle of the Yangtze River Delta. It is a natural 
lake scenic spot with a long cultural history. Visit (Lihu Park + 100-meter-high 
spray), Xue's Garden also known as former residence of Xue Fucheng, 
imperial envoy. He was a thinker and diplomat in the late Qing Dynasty. Visit 
Nianhuawan Town (Enjoy the flower blooming and five-leaf light show at 
night) (Subject to bad weather, will be cancelled) is a "spiritual vacation" leisure 
tourist area. Then visit the Zisha Museum, which is a Chinese pottery art used 
in sand pots to produce elegant and exquisite tea pots.
Hotel : Veegle Sincere Hotel Wuxi or similar 5*

WUXI / SUZHOU  (1 HOURS) B / L / DDay 4

After breakfast, Visit to Suzhou, the "land of fish and rice", and visit the oldest 
garden of Canglang Pavilion famous Suzhou. It was once the residence of the 
famous general Han Shizhong. Jinji Lake is the largest inner-city lake in 
China, and a beautiful blueprint of a modern water paradise has taken shape. 
Suzhou Bird's Nest is the largest comprehensive cultural venue in Suzhou.
Hotel : Suzhou Home Inn Plus Hotel or similar 4*

B / L / D

HAINING / SHANGHAI (2HRS)  Day 6

After breakfast, visit Haining Yanguan Ancient Town, a thousand-year-old 
city with blue bricks and slabs, white walls and black tiles, which preserves an 
excellent historical style. Sea God Temple is the most majestic, imitating the 
Hall of Supreme Harmony in the Forbidden City, and it is a palace building with 
double eaves and a gable top. Jinyong Academy is based on the construction 
of Anlan Academy founded by Ruan Yuan. . Visit Haining Leather City, one of 
the largest leather goods transportation places in China. Then visit Shanghai 
Chenghuang Temple commercial old street for free shopping.
Hotel : Shanghai Vienna Hotel or similar 5*

After breakfast, visit Sixing Warehouse is a very important place in China's 
war against Japanese aggression. Proceed to Shanghai's most famous 
Nanjing Road Pedestrian Street, then visit Xintiandi + Shikumen.
Hotel : Shanghai Vienna Hotel or similar 5*

SHANGHAI / KUALA LUMPUR B / MOBDay 8

B / L / D

Highlights :

4+5
Local Hotel

Depart to Hangzhuo airport and take flight back to Kuala Lumpur.

Compulsory Optional : RM 350 / pax (MYR)
Suzhou internet celebrity check-in place - Pingjiang Road Ancient Street, 

Hangzhou Qianjiang New City Light Show, Wuzhen boat ride, 

Wuxi Nanchang Street, Huangpu River boat ride  

Shopping : Silk, Pearl, Emerald

杭州西湖杭州西湖

海宁盐官古镇海宁盐官古镇
Haining Yanguan Ancient TownHaining Yanguan Ancient Town

HangZhou West LakeHangZhou West Lake

南京路步行街南京路步行街
Nanjing RoadNanjing Road

Chenghuang Temple Chenghuang Temple 
上海城隍庙商业老街上海城隍庙商业老街
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